

Title (en)

Front panel fitting vertically and lateraly adjustable

Title (de)

Seiten- und höhenverstellbarer Frontblendenbeschlag

Title (fr)

Ferrure de paroi avant ajustable latéralement et verticalement

Publication

EP 2676574 A1 20131225 (DE)

Application

EP 13171688 A 20130612

Priority

- DE 202012102289 U 20120621
- DE 202012102980 U 20120808

Abstract (en)

The fitting (1) has a drawer fitting portion (10) used for attachment to a side wall (4) of the drawer (3). A fitting aperture (20) is formed for attachment to the front panel (2). Cylindrical journals are pivoted and are vertically moved in a vertical hollow cylindrical bearing housing of the drawer fitting portion. A horizontal side adjusting bolt and a vertical height adjustment screw are provided within the hollow cylindrical bearing housing. An opening formed at the side of the drawer fitting portion, is extended to the side of the fitting aperture. An independent claim is included for drawer.

Abstract (de)

Ein Beschlag (1) zur seiten- und höhenverstellbaren Festlegung einer Frontblende (2) an einer Schublade (3) umfasst erfindungsgemäß ein Schubladenbeschlagteil (10) zur Befestigung an einer Seitenwand (4) der Schublade (3) und ein Blendenbeschlagteil (20; 20') zur Befestigung an der Frontblende (2), wobei das Blendenbeschlagteil (20; 20') einen vertikalen zylindrischen Lagerzapfen (23), der in einer vertikalen hohlzylindrischen Lageraufnahme (12) des Schubladenbeschlagteils (10) sowohl schwenkbar als auch höhenbeweglich gelagert ist, einen Seitenverstellmechanismus zum Verschwenken des befestigten Blendenbeschlagteils (20; 20') gegenüber dem befestigten Schubladenbeschlagteil (10) sowie einen Höhenverstellmechanismus zum Verschieben des befestigten Blendenbeschlagteils (20; 20') gegenüber dem befestigten Schubladenbeschlagteil (10) aufweist.

IPC 8 full level

A47B 88/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47B 88/956 (2016.12); **A47B 88/95** (2016.12)

Citation (search report)

- [A] EP 0160733 A1 19851113 - DUEPREE HANS WERNER
- [A] WO 2012068602 A1 20120531 - BLUM GMBH JULIUS [AT], et al

Cited by

EP3085270A1; CN109068853A

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

DE 202012102289 U1 20120713; DE 202012102980 U1 20120911; EP 2676574 A1 20131225; EP 2676574 B1 20141224;
ES 2533590 T3 20150413; PL 2676574 T3 20150930

DOCDB simple family (application)

DE 202012102289 U 20120621; DE 202012102980 U 20120808; EP 13171688 A 20130612; ES 13171688 T 20130612;
PL 13171688 T 20130612